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INTERPELLATION PERSONALENS SEMESTRAR.
 
Hur resonerar du som ordförande inför det som står i 
verksamhetsberättelsen? 
 
Svar: Förvaltningens sjuktal ligger ca 1% över målbilden, 
problemet är att 
spridningen är stor mellan enheterna. Här krävs riktade insatser 
för att minska sjuktalen 
där det är som tuffats. Utvecklingen som anges i 
verksamhetsberättelsen är allvarlig, 
förvaltningen arbetar med förslag till åtgärder för beslut på 
nämnden den 24 april. 
 
Hur kan trenden i verksamhetsberättelsen brytas? 
 
Svar: Förvaltningen behöver öka sitt fokus på att utveckla nya 
arbetssätt, med stöd av 
välfärdsteknik, implementera redan fattade beslut, säkerställa den 
digitala infrastrukturen 
inom verksamheterna samt prioritera utvecklingsensenhetens 
uppdrag till att stödja det 
förändringsarbete som behöver genomföras. 
Tf förvaltningschef får i uppdrag att se över förvaltningens 
organisation och återkomma 
med förslag som utgår från principer som stärker kvalitet, 
arbetsmiljö samt styrning och ledning. 



 
Hur arbetar vård och omsorgsnämnden med att säkerställa att 
personalen får möjlighet att 
ta semester under sommaren 2024? 
 
Svar; På kort sikt genom sommaravtal, säkra upp de vikarier som 
finns samt genom samarbete 
mellan verksamheterna. På längre sikt genom ett utvecklande 
arbete via ett etablerat Lärcentrum. 
 
Hur arbetar vård och omsorgsnämnden med att locka fler 
människor att vilja arbeta inom 
kommunens vård och omsorg? 
 
Svar: Hela riket har en stor utmaning gällande rekrytering till 
välfärden. Det är viktigt att 
förstå hur läget ser ut. Nämnden kommer att öka sitt arbete 
genom att uppdra till förvaltningen 
att arbeta med sin attraktivitet som arbetsgivare samt med en 
modern strategi för rekrytering. 
Förvaltningen har kontakt med kommuner som under lång tid haft 
en mycket tuff situation 
gällande rekrytering, exempelvis Skellefteå. 
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